

The Seven Churches In Revelations

启示录七教会

Smyrna 士每拿

The seven churches in Revelations 启示录七教会

Pergamum 别迦摩

The seven churches in Revelations 启示录七教会

Laodicea 老底嘉

The seven churches in Revelations 启示录七教会

The Mission of Petra 滨海磐石的使命

- 1. Devotion 与神亲近
- 2. Community 彼此关爱
- 3. Empowerment 装备信徒
- 4. Outreach 广传福音

The Mission of Petra 滨海磐石的使命

8 Whoever does not love does not know God, because God is love.

8 没有爱心的,就不认识 神,因为 神就是爱。

Devotion 与神亲近

- **9** This is how God showed his love among us: He sent his one and only Son into the world that we might live through him. 10 This is love: not that we loved God, but that he loved us and sent his Son as an atoning sacrifice for our sins.
- 9 神差他独生子到世间来,使我们借着他得生,神爱我们的心在此就显明了。10 不是我们爱 神, 乃是 神爱我们,差他的儿子为我们的罪作了挽回祭,这就是爱了。

The Gospel 福音

11 Dear friends, since God so loved us, we also ought to love one another. 12 No one has ever seen God; but if we love one another, God lives in us and his love is made complete in us.

11 亲爱的弟兄啊, 神既是这样爱我们, 我们也当彼此相爱。12 从来没有人见过 神, 我们若彼此相爱, 神就住在我们里面, 爱他的心在我们里面得以完全了。

Community 彼此关爱

13 We know that we live in him and he in us, because he has given us of his Spirit.

13 神将他的灵赐给我们,从此就知道我们是住在他里面,他也住在我们里面。

Empowerment 装备信徒

14 And we have seen and testify that the Father has sent his Son to be the Savior of the world. (NIV84)

14 父差子作世人的救主;这是我们所看见且作见证的。

Outreach 广传福音 "This gospel of the kingdom shall be preached in the whole world as a testimony to all the nations, and then the end will come. (NASB95)

这天国的福音要传遍天下,对万民作见证,然后末 期才来到。」

Matthew 24:14 马太福音 24:14

The Vision of Petra

滨海磐石的愿景

We are a family of God that raises His sons and daughters to reveal the Father's glory.

我们是神的家为要培育祂的儿女来彰显父的荣耀。

The Vision of Petra 滨海磐石的愿景

The move to Bible House 搬迁到圣经大厦

Vision for 2020 2020年的异象

